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HSBC WorldTrader: No Administration Fees Terms and Conditions
1st Feb 2025 – 30th June 2025 (both dates inclusive)

When do these 
terms and 
conditions 
apply? 

u	HSBC Bank Middle East Limited, UAE branch (“we” or “us” or “HSBC”) has launched a campaign 
for all WorldTrader customers, between 1st Feb 2025 – 30th June 2025 (both dates inclusive) (the 
“Offer Period”).

u	These terms and conditions (“Offer Terms and Conditions”) apply to you so far as the law and 
regulation permits, please read them carefully.

Who is eligible 
to participate 
in the Offer 
and what is 
the Eligibility 
Criteria?

u	You must be an existing customer of HSBC UAE.
u	To be eligible you must be 18 years old or above.
u	HSBC reserves the sole right to decide on whether you are eligible for the Offer. 
u	Offer Terms and Conditions apply to all WorldTrader customers. 

What is the 
Offer and how 
does it work? 

u	We will not charge you any administration fee set out in our HSBC WorldTrader Schedule 
of Services and Tariffs based on your equity securities and fixed income products (each an 
“investment holding”) in your investment account with IBUK. This administration fee free period will 
only be applied to the Offer Period.

When and How 
will I receive 
the Offer?

u	The administration fees will not be charged on WorldTrader platform, no cashback is 
required. 

Do any other 
Terms and 
Conditions 
apply to me?

u	As a customer of HSBC UAE your general banking relationship with us will be governed by our 
HSBC Personal Banking General Terms and Conditions (UAE) as well as the General Terms and 
Conditions for Investment and Insurance Products and HSBC WorldTrader Online Trading Platform 
Services.  They can be found on our website at www.hsbc.ae. Please ensure you have read and 
understood them. 

u	Please refer to our HSBC WorldTrader Schedule of Services and Tariffs (available on our website at 
www.hsbc.ae) for more details.

What else do I 
need to know 
about the 
Offer?

u	HSBC Staff are eligible for the Offer.
u	We reserve the right at our discretion to amend these Offer Terms and Conditions or end the Offer 

at any time before 30th June 2025 by notice on our website at www.hsbc.ae. 
u	HSBC reserves the sole right to decide on whether you are eligible for this Offer or not. 
u	Participating in this Offer does not grant entrants the right to use HSBC’s name, logo or images from 

or relating to the Offer without HSBC’s explicit written approval.  Participants in this Offer may not 
make any public comment (including via social media) regarding any aspect of this Offer without 
HSBC’s prior written consent and any breach of this provision shall confer a right on the HSBC at 
HSBC’s discretion not to apply the Offer or to claw-back the Offer from the participant concerned 
without prior notice. 

u	We will not be liable (to the extent permitted by law and regulation) for any loss or damage 
arising out of organizing, holding or extending this Offer. This clause does not seek to exclude the 
liability of HSBC for (a) death or personal injury caused by their negligence, (b) fraud or fraudulent 
misrepresentation, and/or (c) any other matter for which it would be unlawful for them to exclude or 
attempt to exclude their liability. 

These Offer Terms and Conditions shall be governed in all respects by the federal laws of the United 
Arab Emirates, and by the laws of the Emirate of Dubai. All disputes relating to these Offer Terms and 
Conditions shall be subject to the exclusive jurisdiction of the non-DIFC courts of Dubai, United Arab 
Emirates. 

© Copyright.  HSBC Bank Middle East Limited 2025. ALL RIGHTS RESERVED.  No part of this publication may be reproduced, 
stored in a retrieval system, or transmitted, in any form or by any means, electronic, mechanical, photocopying, recording, or 
otherwise, without the prior written permission of HSBC Bank Middle East Limited.

Issued by HSBC Bank Middle East Limited, U.A.E. Branch (HBME), PO Box 66, Dubai, U.A.E, regulated by the Central Bank 
of the U.A.E. for the purposes of this promotion and lead regulated by the Dubai Financial Services Authority.   In respect of 
certain financial services and activities offered by HBME, it is regulated by the Securities and Commodities Authority in the 
UAE under license number 602004. CRN: TC012325. Effective date: 31 July 2025.



بنك HSBC الشرق الأوسط المحدود

HSBC WorldTrader شروط وأحكام عرض الإعفاء من الرسوم الإدارية لمنصة
ا فبراير 2025 حتى 30 يونيو 2025 )شاملًاً كلا التاريخين(

متى تطبق هذه 
الشروط والأحكام؟

قام بنك HSBC الشرق الأوسط المحدود – فرع الإمارات العربية المتحدة )"نحن" أو "نا" أو "HSBC"( بإطلاق  	t
عرض لجميع عملاء منصة WorldTrader خلال فترة العرض من ا فبراير 2025 حتى 30 يونيو 2025 – شاملًاً كلا 

التاريخين )"فترة العرض"(.
تنطبق هذه الشروط والأحكام )"شروط وأحكام العرض"( عليك بقدر ما يسمح به القانون واللوائح، لذا يرجى  	t

قراءتها بعناية.
من هم المؤهلون 

للمشاركة في 
العرض وما هي 
معايير الأهلية؟

يجب أن تكون من العملاء الحاليين لدى HSBC الإمارات العربية المتحدة. 	t
لكي تكون مؤهلًاً، يجب أن يكون عمرك 18 عاماًً أو أكثر. 	t

يحتفظ HSBC بالحق المطلق في تحديد ما إذا كنت مؤهلًاً للمشاركة في العرض أم لا. 	t
.WorldTrader تنطبق شروط وأحكام العرض على جميع عملاء 	t

ما هو العرض 
وكيف يعمل؟

 HSBC بـ  الخاصة  والتعرفات  الخدمات  رسوم  جدول  في  محددة  إدارية  رسوم  أي  عليك  نفرض  لن  	t
WorldTrader المطبقة لدينا وذلك استناداًً إلى أوراقك المالية ومنتجات الدخل الثابت )يشار إل كل منها بـ 
"الأصل الاستثماري"( في حسابك الاستثماري لدى IBUK. وسيتم تطبيق فترة الرسوم الإدارية المجانية هذه 

على فترة العرض فقط.
متى وكيف 

سأحصل على 
العرض؟

لن يتم فرض الرسوم الإدارية على منصة WorldTrader، ولن يكون هناك حاجة إلى أي استرداد نقدي 	t

هل تنطبق عليّّ 
أي شروط وأحكام 

أخرى؟

باعتبارك من عملاء بنك HSBC الإمارات العربية المتحدة، فستخضع علاقتك المصرفية معنا عموماًً للشروط  t
وكذلك  المتحدة(  العربية  الإمارات  )فرع   HSBC لدى  الشخصية  المصرفية  بالخدمات  الخاصة  العامة  والأحكام 
الشروط والأحكام العامة الخاصة بمنتجات الاستثمار والتأمين وخدمات منصة HSBC WorldTrader للتداول عبر 

الانترنت، والتي يمكن العثور عليها على موقعنا www.hsbc.ae. لذا يرجى التأكد من أنك قرأتها وفهمتها. 
يرجى العودة إلى جدول رسوم الخدمات والتعرفات المطبقة لدينا الخاصة بمنصة HSBC WorldTrader )المتاح  	t

على موقعنا الإلكتروني على www.hsbc.ae( للمزيد من التفاصيل.
ما الذي يجب أن 

أعرفه أيضاًً عن 
العرض؟

HSBC يشمل هذا العرض موظفي بنك 	t
نحتفظ بالحق، وفقاًً لتقديرنا، في تعديل هذه الشروط والأحكام أو إنهاء العرض في أي وقت قبل 30 يونيو 2025  	t

.www.hsbc.ae بموجب الإشعار على موقعنا الإلكتروني
يحتفظ بنك HSBC بالحق المطلق في اتخاذ القرار بشأن ما إذا كنت مؤهلًاً للاستفادة من هذا العرض أم لا. 	t

لا تمنح المشاركة في هذا العرض المشاركين الحق في استخدام اسم HSBC أو شعاره أو صوره من العرض أو  	t
المتعلقة به دون الحصول على موافقة خطية صريحة من بنك HSBC. كما لا يجوز للمشاركين في هذا العرض 
دون  العرض  هذا  من  جانب  أي  بخصوص  الاجتماعي(  التواصل  وسائل  ذلك  في  )بما  عامة  تعليقات  أي  إصدار 
الحصول على موافقة خطية مسبقة من بنك HSBC وأي انتهاك لهذا الشرط يمنح HSBC الحق وفقاًً لتقدير 

بنك HSBC في عدم تطبيق العرض أو سحب العرض من المشترك المعني بدون أي إشعار.
لن نكون مسؤولين )إلى الحد الذي يسمح به القانون واللوائح التنظيمية( عن أي خسارة أو ضرر ينشأ عن تنظيم  	t
هذا العرض أو إيقافه أو تمديده. وليست الغاية من هذا البند استبعاد مسؤولية HSBC عن )أ( الوفاة أو الإصابة 
الشخصية الناجمة عن الإهمال، )ب( الاحتيال أو التحريف الاحتيالي، و/أو )ج( أي أمر آخر قد يكون من غير القانوني 

بالنسبة لهم التصرف فيه استبعاد أو محاولة استبعاد مسؤوليتهم.
تخضع شروط وأحكام هذا العرض من جميع النواحي للقوانين الاتحادية لدولة الإمارات العربية المتحدة، وقوانين  	t
إمارة دبي. كما تخضع جميع النزاعات المتعلقة بشروط وأحكام هذا العرض للاختصاص القضائي الحصري للمحاكم 

غير التابعة لمركز دبي المالي العالمي في دبي، الإمارات العربية المتحدة.

© حقوق النشر. بنك إتش إس بي سي الشرق الأوسط المحدود 2025 جميع الحقوق محفوظة. لا يجوز إعادة إنتاج أي جزء من هذا المنشور أو 
تخزينه في أي نظام استرجاع أو نقله بأي شكل أو وسيلة، سواءًً كانت إلكترونية أو ميكانيكية أو بالتصوير أو التسجيل أو غير ذلك دون الحصول 

على إذن خطي مسبق من بنك إتش إس بي سي الشرق الأوسط المحدود.

المتحدة،  العربية  الإمارات  دبي،   ،66 ص.ب.  المتحدة،  العربية  الإمارات  فرع  المحدود،  الأوسط  الشرق  سي  بي  إس  إتش  بنك  عن  صادر 
دبي  سلطة  قبل  من  الرئيسي  التنظيم  وإلى  الترويجي  العرض  هذا  لأغراض  المركزي  المتحدة  العربية  الإمارات  مصرف  لرقابة  الخاضع 
المحدود،  الأوسط  الشرق  سي  بي  إس  إتش  بنك  يقدمها  التي  المالية  والأنشطة  الخدمات  ببعض  يتعلق  وفيما  المالية.  للخدمات 
 CRN: TC012325  .602004 رقم  الترخيص  بموجب  المتحدة  العربية  الإمارات  دولة  في  والسلع  المالية  الأوراق  هيئة  لرقابة  خاضع   فهو 

تاريخ السريان: 31 يوليو 2025.
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